
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 

Jan Kuć 
radny powiatowy
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PAN PRZEWODNICZĄCY RADY POWIATU

W trybie interpelacji radnego, proszę o podanie przyczyn dla których planowane 
wydatki inwestycyjne na gminę Kotuń przewidziane w projekcie budżetu na rok 
2022 są znikome.
Według sprawozdania o nakładach finansowych na drogi powiatowe po trzech 
latach VI kadencji wydatki w gminie Kotuń osiągnęły poziom 10,5% wydatków 
na całym powiecie , co według mnie jest wynikiem prawidłowym, biorąc pod 
uwagę udział ilości mieszkańców i ilości dróg powiatowych na powiecie - 
około 10 %.
Naruszenie tych proporcji w tak znaczny sposób spowoduje, że nadrobienie strat 
w ostatnim roku kadencji będzie niemożliwe.
Wyjaśnienie pana starosty na komisji są dla mnie niewystarczające - 
przewidywane remonty dróg powiatowych na terenie gminy Kotuń według 
nieobowiązujących zapisów pani skarbnik opiewają na sumę tylko 1,4 min zł 
co nadal jest za mało aby zapewnić sprawiedliwy i harmonijny podział środków 
finansowych na drogi w powiecie siedleckim.
Na marginesie przedstawionych sprawozdań o wydatkach drogowych, również 
w V kadencji, należy zauważyć , że tempo tych wydatków po trzech latach 
obniżyło się - V kadencja- 103 min zł na cztery lata; VI kadencja - 69 min na 
trzy lata.
Jest nadzieja, że wykonanie budżetu w 2022 roku zniweluje tę różnicę, ale nie 
powinno to odbyć się z pominięciem gminy Kotuń.
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